
Mjesni odbor  

Mundaričevac 

Senj, 16. listopada 2023. 

 

ZAPISNIK 

 

s treće sjednice Vijeća mjesnog odbora Mundaričevac održanog 16.10.2023., s početkom u 18.00 sati 

u prostorijama gradske uprave. 

Nazočno je bilo 5 od 7 članova Vijeća, a to su Veseljka Lebinac, Željko Lopac, Ivan Bašić, Ivana 

Mršić i Kristian Marenić.  

Gosp. Zlatko Biondić i gosp. Zlatko Biondić su opravdano izostali. 

Na sjednici Vijeća mjesnog odbora bili su prisutni i gradonačelnik Grada Senja Jurica Tomljanović, 

predsjednik Gradskog vijeća Grada Senja Željko Tomljanović i potpredsjednik Gradskog vijeća Grada 

Senja Vice Nekić. 

 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 2. sjednice MO Mundaričevac  

2. Prijedlog plana ulaganja u komunalnu infrastrukturu na području MO-a Mundarićevac za 

2024. godinu. 

3. Razno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Usvajanje zapisnika s 2. sjednice MO Mundaričevac  

Zapisnik s 1. sjednice MO Mundaričevac je jednoglasno prihvaćen. 

 

2. Prijedlog plana ulaganja u komunalnu infrastrukturu na području MO-a Mundarićevac 

za 2024. godinu. 

 

Prijedlozi plana ulaganja u komunalnu infrastrukturu: 

- Preuređenje ulice Vladimira Čopića (asfaltiranje kolnika) 

- Preuređenje čestica 848/4 i 864/7 (križanje ulica Vuka Krajača i Vladimira Čopića) za 

izgradnju budućeg dječjeg igrališta 

- Uređenje ulice Nikole Jurišića, uređenje nogostupa (popločavanje tlakavcima) 

 

 

3. Razno 

Pod ovom točkom raspravljalo se o mogućnosti izmještenja brze spojne ceste sa budućom autocestom 

Žuta lokva- Rijeka, koja bi trebala prolaziti kč.br. 949/2, 950/1, 948/24, 943, 940/3, 940/2, 942, 937/2, 

937/1, 936/3, 940/1, 938, 931, 924, 925, 931, 924, 930, 913, 912/1, itd. sve k.o. Senj. Stanovnici 

naselja Višala su ponudili prijedlog za IV. izmjenu i dopunu urbanističkog plana uređenja u užem 

području Grada Senja. Zaključak ove teme je da će biti šira rasprava o navedenoj brzoj spojnoj cesti te 

da će se ponuditi i druge mogućnosti.  

 

Predsjednik MO 

Kristian Marenić 

 

 

 


